

領 據

Receipt

茲收到財團法人高等教育國際合作基金會 “Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan” 獎金新臺幣壹仟元整等值提貨券，並依法扣繳所得稅 20%即新臺幣貳佰元整，實領金額為新臺幣捌佰元整。

Acknowledgement of receiving the “Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan” prize of a 1,000NTD cash rewards (a gift coupon) from the Foundation for International Cooperation in Higher Education of Taiwan (the “FICHET”) and deducting 200 NTD in accordance with the income tax law.

EVENT/CONFERENCE 活動或會議名稱	Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan	
NAME 領款人姓名		
CATEGORY 給付費用	徵文獎金“Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan” prize	
AMOUNT DUE 給付總額 (A)	新台幣 壹仟 元整	NT\$ 1000
TAX 扣繳稅額 (B)	新台幣 貳佰 元整	NT\$ 200
AMOUNT RECEIVED 給付淨額 (A-B)	新台幣 捌佰 元整	NT\$ 800

國籍 Nationality	西元出生年月日 Date of Birth (yyyy/mm/dd)						
居留證號 ARC ID No.	護照號碼 Passport No.						

通訊地址 Residential Address in Taiwan :

電話號碼 Phone Number in Taiwan :

電子郵件 E-mail :

領款人簽收 (Signature) :

日 期 DATE	民 國 107 年 月 日
---------------------------	---------------

I acknowledge and agree that if I do not claim the Prize in person at the FICHET and if the Prize is mailed or shipped to me, that I will assume the risk of its loss or damage. I agree that the FICHET is not responsible for the safe arrival of the Prize.

- 說明：一、所得稅稅額依所得類別稅率扣繳。
二、此領據為經費核銷使用，個人資料將予以保密。

外國人請檢附居留證、護照及學生證影本

請提供居留證、護照資料頁及學生證影本 (若無居留證，請提供護照資料頁影本)

Photocopy of Passport Information Page, the Alien Resident Certificate and Student ID
(Photocopy of Passport Information Page if no ARC)

ARC
FRONT

ARC
BACK

Photocopy of Passport Information Page

STUDENT ID
FRONT

STUDENT ID
BACK

The winner should complete the Affidavit and the Receipt, and return them to the FICHET before June 29th, 2018. (Room 202, No. 5, Lane 199, Kinghua Street, Taipei, 10650)